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Tid: 6 maj 2015 kl. 1800. 

Plats: Oxbacksgatan 24 

Närvarande: Pehr Lind, Alf Claesson, Håkan Hall, Monica Roxman, Anne Kawecki och Helena Hellman. 

§1. Formalia 

Dagordningen godkändes. Till justeringsman valdes Lars Ljungdahl. 

§2. Inkommen post 

Det har inkommit post om klädbytardag och blankett om återbäring.  

§3. Pågående ärenden 

Södertälje: Helena mailar Lars k om Länsstyrelsens avslag, vad gäller det, överklagande tid. 

Pehr skriver till Lars k om länsstyrelsens avslag. 

Vattenskyddsområde i Bastmora håller på att planeras, för att skydda vattenintag för Södertälje kommun. 

Detta blockerar nybyggnation i avrinningsområdet. 

Nykvarn: Två tungviktare inom moderaterna inom kommunen stödjer oss i frågan om Älgbostad. Även 

starka namn inom Socialdemokraterna, Folkpartiet och Centern är emot exploatering. 

§4. Bornsjökilen 

Möte i måndags i Botkyrka, Det ska göras en riktig utredning om Bornsjökilen. Nykvarns kommun deltar i 

detta arbete och har förbjudit sin kommunekolog att medverka. Arbetsgruppen där Alf är med har 
diskuterat hur arbetet ska genomföras. Inom denna arbetsgrupp pågår aktivitet hela tiden. 

§5. Höstprogrammet 

Pehr föreslår tema varg som en aktivitet i Nykvarn. Han tror att det skulle dra folk. Någon från 

Länsstyrelsen skulle kunna prata om varg. Det vore kanske en idé att ha någon som är för och någon 

emot. Alf kollar om det finns någon på Länsstyrelsen som kan komma och prata om vargen. Han kollar 

också lämplig lokal i Nykvarn. 

Pehr kollar Tussmötet - nytt naturreservat. 

Som förslag på aktivitet för hösten föreslår Anne vandring i naturreservat.  

Alf föreslår vandring vid Yttre Eneby (nere vid Järna) eller en vandring vid Stora Envättern. 
Strandskyddsmanifestation: Vi pratade om att det är så mörkt och mindre trevligt att vara ute i november, 

när manifestationen hålls. Det skulle bli trevligare om vi höll denna aktivitet i t.ex. september.  

Anne visar intresse för att delta i aktiviteter på länsnivå. 

Håkan säger att Klas Hjelm skulle kunna komma och prata vid ett öppet styrelsemöte. 

§6. Kommande möten 

Nästa möte är den 4 juni kl. 1830 på Strömsborgs båtklubb i Nykvarn. Alf kan bidra med mat och skjuts från 

Södertälje station vid kl. 18 ca.  Alf ska kolla att båtklubben är ledig så vi inte dubbelbokar. Maten skulle vi 

kunna ta från en grekisk restaurang som Alf känner till. 

§7. Mötet avslutades. 

Vid protokollet:   Justeras: 

 

 

 

Helena Hellman, sekreterare   Lars Ljungdahl 


